
Van: johan jagers 
Verzonden: dinsdag 26 mei 2020 12:13
Onderwerp: Schriftelijke vragen BOA's

Beste Hans,
 
We hebben de volgende schriftelijke vragen voor de Burgemeester/het College over de uitrusting van 
onze BOA’s.
 
Naar aanleiding van de eerste Corona bijpraatsessie op 15 april over de toerusting van onze BOA’s en 
de recente gewelddadigheden richting BOA’s in IJmuiden heeft de fractie van de VVD de volgende 
vragen. 
 

 Er zijn in Nederland inmiddels gemeentes waar BOA’s worden uitgerust met bodycams. In 
hoeverre kan al worden overwogen c.q. wordt overwogen om ook de Diemense BOA’s uit te 
rusten met bodycams? 

 
 Wat zouden de overwegingen zijn om al of niet te besluiten onze BOA’s uit te rusten met 

bodycams?
 

 Is er bekend hoe de BOA’s in Diemen zelf aankijken tegen het gebruik van bodycams? En zo 
ja, wat is de mening van onze BOA’s hieromtrent?
 

Wij zijn benieuwd naar de antwoorden op onze vragen.
 
Met vriendelijke groet,
 
Johan Jägers, namens de fractie van de VVD


